



通告號碼：2025/26-095

教師發展活動

各位家長：

本校將於 2025 年 12 月 5 日（星期五）舉行教師發展活動。當天中一至中五學生毋須回校上課，請家長鼓勵子女善用時間，作有益身心的活動。

當天下午 5 時 30 分至晚上 7 時本校將舉辦「管樂團銀禧音樂會」，出席同學請穿著端莊便服，陪同家長憑票於 5 時 15 分到本校禮堂就座。已報名的同學將於星期一收到門票；其他同學或家長如有意參加，請同學直接聯絡管樂團顧問王子翹老師、梁潔儀老師或林詩雅老師。

敬祝
安康！

校長
談國軒

二零二五年十一月二十八日

Circular No.: 2025/26-095

28 November 2025

Dear Parents/Guardians,

Staff Development Programme

Please be informed that our staff development programme will be held on 5 December 2025 (Friday). All Secondary One to Five students are not required to attend school that day. Parents are requested to remind their children to make good use of the time allowed for meaningful activities.

In the evening of that day, from 5:30 to 7:00 p.m., the Cognitio College Symphonic Band Jubilee Concert will be held. Participating students can attend the concert in decent casual clothes and arrive at our school hall at 5:15 p.m. with their parents/guardians. Students who have signed up will receive their tickets on Monday; other students and parents who would like to join the concert are welcome to contact our teacher advisors, Mr Wong Tsz Kiu, Ms Leung Kit Yee and Ms Lam Sze Nga.

Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal